
Protokoll fört vid U-schacks styrelsemöte 2010-05-09 

 

Närvarande: 

Ordförande Gert Åkerman, Roger Andersson, Urban Lundbäck, Rasmus Mycklebust, Åke Linden, Mats 

Sjödin, Andre Nilsson samt Rolf Schwartz. 

§1 Mötets öppnande 

Ordförande förklarde mötet för öppnat kl: 17.00 och hälsade alla välkommna. 

§2 Val av sekreterare 

Roger valdes som sekreterare. 

§3 Godkännade av dagordning 

Mötet godkände den framlagda dagordningen 

§4 Godkännade av föregående mötes protokoll 

Föregående mötets protokoll 2009-12-13 godkändes och lades till handlingarna. 

§5 Ekonomisk redogörelse 

Genomgång av årets siffror, pekar på ett underskott. Schackfyran har kostat mycket och måste se 
över sina kostnader/utgifter inför nästa verksamhetsår. Utgifterna måste hållas nere. 
Togs ett beslut om att köpa in en ny skrivare(Laser model) till vår kassör Åke Linden, Rasmus hjälper 

till med inköpet. 

§6 Nytt projekt( SSF, Jesper Hall, utbildning av fritidsped.).  

Genomgång av nytt projekt ”skolschack” Jesper Hall. U-schack har fått beviljat landstingsbidrag för 
detta projekt. Styrelsen enades om följande målsättning: 
Start av minst 10 st skolschackklubbar i Västmanland. 
Styrelsen tog även ett beslut om att bilda en arbetsgrupp som tar fram riktlinjer för detta projekt. 
Följande personer valdes: Gert Åkerman, Mats Sjödin, Urban Lundbäck samt Christina Einarsdotter. 

§7 Underlag till kongressen 2010 

Gert sammanställer verksamhetsberättelsen och plats för årets kongress blir i VSK klubblokal den 

7/6-10. 

§8 Länslaget 

Verksamheten har löpt på som vanligt! 

§9 Tävlingskommitten 

Har körts som vanligt med bra verksamhet men lite färre deltagare på tävlingarna. 

 



§10 Schackfyran 

Har funkat bra, nästa års länsfinal är lokal bokat till den 2/4-11. Togs beslut om poänggränser för att 

gå vidare från kommun och semifinaler. För att gå vidare från kommuntävlingarna behövs minst 150 

p och från semifinal till länsfinal så är gränsen 200 p. Västerås informerade om att man kommer att 

köra sina kvaltävlingar på skoltid under nästa verksamhetsår. 

§11 Utbildningskommitten 

Bestämt datum om upptaktsträff den 11/9-10. Inbjuden att prata är Kent Vänman, bla om 
medlemsregistering. Mats ser över inbjudan. 
Domarkurs kommer att genomföras inför nästa års stora SM i Västerås. 

§12 Seniorkommitten 

Inget att rapportera utom att årets seriespel har funkar bra med rapportering och inga wo matcher. 

§13 Övriga frågor 

Roger tog upp frågan som valberedare att nya namn behöv inför årets kongress, han bad styrelsen 
att tänka över och återkoppla till honom innan kongressen. 
Nästa möte bestämdes att köras den 29/8-10 kl: 17.00 , Gert kallar till mötet. 
 
§14 Mötet avslutades 

Ordförande tackade för visat intresse och förklarade mötet för avslutat kl: 19.45. 

 

 

……………………………………   …………………………………… 
Vid Pennan    Ordförande 
Roger Andersson   Gert Åkerman 
 
 

 
 

 
 

 

 

 


